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De raad heeft de motie blauwe loper ingediend waarbij ze het college verzoeken: 

v Te onderzoeken of het mogelijk is om de blauwe loper te verlengen tot aan zee; 

v Daarover in overleg te treden met strandexploitanten en de huidige beheerders van 

de blauwe loper; 

v De eventuele kosten te dekken binnen het taakveld sport, cultuur en recreatie. 

Strandbeleid 2019-2023 
Vanuit het strandbeleid dat in 2019 in de raad is vastgesteld is de wens omhoog gekomen 

voor een pad tot aan de vioedlijn voor minder validen. In samenwerking met de 

strandexploitanten is toen gekeken naar de mogelijkheden. 

Pilot blauwe loper 

Door de Vereniging Strandexploitanten Wijk aan Zee is in samenwerking met de gemeente 

een pilot gestart met een blauwe loper. Eerst zijn betonplaten ter hoogte van de Relweg 

geplaatst, maar deze platen zijn met een storm in zee beland. De oorzaak is dat ter hoogte 

van de Relweg deze betonplaten niet blijven liggen. De zee heeft met een storm te veel vat 

op wat daar wordt geplaatst. 

Daarna is een pilot gedaan met een blauwe loper met twee betonplaten ter hoogte van de 

Sunsea. Hier heeft de zee geen vat op de platen. Tijdens de pilot is wel ontdekt dat de platen 

wel vrij van zand gehouden moeten worden en er zijn dus onderhoudskosten aan 

verbonden. 

Blauwe loper Zandvoort 

In 2018 is in Zandvoort met financiering door Crowdfunding van een 

blauwe loper gekomen. Een strandexploitant in Zandvoort heeft de loper neergelegd. 

Voordeel is dat deze helemaal tot aan zee gelegd kan worden. Nadeel is dat hij niet kan 

blijven liggen en snel onder het zand komt te liggen. Dan moet er geveegd worden om het 

berijdbaar te houden. Deze optie valt af omdat het te bewerkelijk is en te prijzig. 

Voorstel van VSW voor een blauwe loper 

Volgens de VSW is het mogelijk om een loper van betonnen platen neer te leggen ter hoogte 

van Sunsea. De huidige platen worden weer bovenop het zand gelegd en aanvullend worden 

platen bijna tot aan de vloedlijn neergelegd. Helemaal tot aan de vioedlijn is niet mogelijk. 

Dan is de kans dat dat de laatste betonplaat verloren gaat in de zee. 

Vanuit de VNG wordt geadviseerd om de platen minimaal 120cm breed te laten zijn. Liefst 

met passeerplaatsen van 150cm. 

Dit is een optie die eenvoudig te implementeren is volgens de VSW. 

Kosten worden ingeschat op € 6000,- eenmalige aanschaf en € 3000,- per jaar aan 

onderhoud (vrijhouden van zand). Dit kan minimaal voor de komende 5 jaar blijven liggen. 

Daarna moeten ze mogelijk weer naar boven gehaald worden, zodat ze makkelijker vrij van 

zand gehouden kunnen worden.



De raad stelt voor om dit te dekken binnen het programma sport, cultuur en recreatie. Dat 

lijkt logisch. De kosten moeten nog worden afgewogen in de voorjaarsnota. 

D-086560 / Z-22-81324 Pagina 2


